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Dato Onsdag den 15.12.2021

Tid og sted 17.00 — 18.30 pa Teams

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

Tanja Fredenslund, Næstformand

Sanni Kalhøj, forældrerepræsentant

Sarah J Anderloni, Forældrerepræsentant

Kristian Højgaard-Hansen, Forældrerepræsentant

Ronni Olesen, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

Rikke Schoubye Møller, elevråd

Clara Josefine Fredenslund, elevråd

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe LinnemannFilskov, Personale

Trine Laugesen, Afdelingsleder

Brian Albæk, Skoleleder
 

Afbud:
   Referent: TL   
Link med hjælp i forhold til at tilgå Teams:

https://www.youtube.com/watch?v=aT8HoDfyvos

 

 

Dagsorden Referat

1) Velkomst 2)
Der har været 59 elever smittede elever med ”nær

2) Skolen status: kontakt”til andre elever på skolen.

Derudover er der 6 — 7 medarbejdere, der er smittede.

5 Covid-1 9 ae Det har skabtet stort pres pa vikardzkningen, da bade

- Online undervisning faste medarbejdere og vikarerne er ramte.
- Nedpasning

- Personale
Der er ansat 3 nye lærere. Christian Rye Kristiansen er

startet 1. decemberi stedetfor Mona Sørensen. Trine

Vogel og Mads Bak Pedersener ansatfra 1. januari

Karsten og Patricks skema.

-… Andet

3) Økonomi 2022
Optimeringsplan :

Det betyderatder pt. arbejdes på nye skemaerfra 1.

4) Dialog omkring den politiske Januar.
”strukturgave”

Derhar på Sødalskolen været en undersøgelse af det

5) Emnertil næste psykiske arbejdsmiljø. Det er vi ved atfinde ud af,

skolebestyrelsesmøde hvordanvi kan arbejde med.

6) Evt. Kort drøftelse i skolebestyrelsen omkring en sag fra  overbygningen.   
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Rammenfor nødundervisningen er somfølger:

0. — 4. klasse 7.45 — 12.45 hver dag

5. — 9. klasse 7.45 — 13.45 hver dag

Lærerne har mulighedfor at tilpasse fagene til den

online undervisning som pågår.

3)
Vi har løbende haft kontakttil vores skolechef iforhold

tilvores økonomi, da vi kan se, at vores budget er

betydeligt mindre i 2022.

Viforventer at kommeud af 2021 meddet underskud på

375.000. Derudover er rammen for 2022 1.600.000

millioner.

Vi har derfor arbejdet med nogle økonomiske scenarier

for at tilpasse os økonomisk.

På mødetblevforskellige scenarier præsenteret.

Henrik udtrykker bekymring for yderligere reducering og

besparelser.

4)
Bestyrelsen erkritisk i forhold til detfremsatte forslag

om nyeskoledistrikter. Det er vigtigtfor bestyrelsen at

bakke op om ethelt landdistrikt, som det er arbejdet

megetfor at opbygge. Deter vigtigtfor bestyrelsen at

alle forældre i hele skoledistriktet er oplyste om

udviklingen på skoleområdet. Bestyrelsen afventer

Børne- og Ungeudvalgets møde og arbejderviderei

bestyrelsen på baggrund af dette. Næste

bestyrelsesmødeerd. 18. januar. 
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